
 

SVET STARŠEV OŠ TABOR LOGATEC 

Tržaška cesta 150 

1370 Logatec 

Datum: 26. 9. 2023 

Številka: 1/2023 

 

ZAPISNIK 1. SESTANKA SVETA STARŠEV, 

ki je bil v torek, 26. septembra 2023, ob 18.00 v zbornici OŠ Tabor Logatec 

 

Kt 1: Pozdrav in nagovor ravnatelja 

Ravnatelj OŠ Tabor Logatec, gospod Jure Kramar, je pozdravil prisotne predstavnike staršev posameznih 

razredov za šolsko leto 2023/2024.  

 

Kt 2: Predstavitev načina delovanja Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024 

Ker je lanski predsednici Sveta staršev, gospe Maji Borštnar potekel mandat, je način delovanja Sveta 

staršev za tekoče šolsko leto predstavil ravnatelj.  

S starši je delil tudi nekaj informacij o zaključenih in prihodnjih načrtih glede gradnje.  

 

Kt 3: Predstavitev predstavnikov staršev v Svetu staršev za šolsko leto 2023/2024 

Šola ima v letošnjem letu 28 oddelkov. Prisotni predstavniki staršev so se predstavili z imenom in 

priimkom ter povedali, kateri razred predstavljajo.  

• Prisotni: 22 predstavnikov. 

• Odsotni: 6 predstavnikov. 

• Nihče od odsotnih predstavnikov se ni opravičil za izostanek. 

• Ostali prisotni: ravnatelj Jure Kramar, pomočnici ravnatelja Barbara Novljan Mišič in Mateja 

Podgornik, predstavnik Šolskega sklada Danijel Bizaj, (ki je tudi predstavnik staršev). 

 

Kt 4: Izvolitev predsednika, dveh namestnikov predsednika, predstavnika v Aktiv sveta staršev 

notranjskih šol, zapisnikarja in dveh overiteljev zapisnika Sveta staršev za šolsko leto 2023/2024 



 

Predlog sklepa 1: Predsednica Sveta staršev za šolsko leto 2023/2024 je Tamara Mavec, namestnika 
predsednice Sveta staršev sta Maja Cafuta in Oliver Topić, predstavnica v Aktivu sveta staršev 
notranjskih šol je Barbara Nagode, zapisnikarica je Barbara Cukjati, overitelja zapisnika sta Tomo Strle 
in Maja Borštnar. 
 
Sklep je podprlo 22 članov. 0 se jih vzdrži. 0 jih je proti. 

 

V nadaljevanju seje je izvoljena predsednica odstopila (zabeleženo v nadaljevanju zapisnika), zato je 

vodenje seje Sveta staršev prevzela njena namestnica Maja Cafuta, ki je ob zaključku seje Sveta staršev 

podala nov predlog sklepa. 

Predlog sklepa 2: Predsednica Sveta staršev za šolsko leto 2023/2024 je Maja Cafuta, namestnika 
predsednice Sveta staršev sta Boštjan Jazbec in Oliver Topić, predstavnica v Aktivu sveta staršev 
notranjskih šol je Barbara Nagode, zapisnikarica je Barbara Cukjati, overitelja zapisnika sta Tomo Strle 
in Maja Borštnar. 
 
Sklep je podprlo 20* članov. 0 se jih vzdrži. 0 jih je proti. 
*2 članici sta sejo v vmesnem času zapustili 

 

Kt 5: Sprejem in potrditev dnevnega reda 1. seje Sveta staršev 2023/2024 

Predsednica Sveta staršev je predstavila preostanek predlaganega dnevnega reda 1. sestanka Sveta 

staršev 2023/2024: 

1. Predstavitev in mnenje k HIŠNEMU REDU, VZGOJNEMU NAČRTU ter PRAVILOM ŠOLSKEGA REDA 

2. Predstavitev in mnenje k Letnemu delovnemu načrtu za šolsko leto 2023/2024 

3. Mnenje in pobude 

4. Razno 

Predlog sklepa: Dnevni red 1. seje Sveta staršev 2023/2024 se potrdi.  
 
Sklep je podprlo 22 članov. 0 se jih vzdrži. 0 jih je proti. 

 

Kt6: Predstavitev in mnenje k HIŠNEMU REDU, VZGOJNEMU NAČRTU ter PRAVILOM ŠOLSKEGA REDA 

Ravnatelj predstavi časovnico nastanka vseh treh dokumentov ter postopek in oblikovanje predlaganih 

različic.  

Že aprila lani so učitelji pripravili akcijski načrt, nato so se učitelji zbrali po manjših skupinah (kolektivih) 

in ponovno pregledali vsebino. Pri tem so se poskušali držati načela: »Manj je več.« Torej: manjše število 

pravil, ki pa so nedvoumno, razumljivo in jasno zapisana.  

Oktobra se je sestala delovna skupina za prenovo dokumentov, ki je štela 6-7 članov, ter pregledala vse 

prejete komentarje in predloge, na podlagi katerih so pripravili osnutek za 2. branje. Od oktobra do 



 

aprila/maja, ko je bil osnutek predan v mnenje učencem in nato še njihovim staršem, so se sestali vsaj 

10x. 

Nato sta sledili še 2 srečanji delovne skupine, na katerih so dopolnili dokumente, ki jih je zatem sprejel 

učiteljski zbor. V četrtek, 28. 9. 2023, bo te dokumente na svoji seji obravnaval oz. ob zadostnem številu 

glasov sprejel tudi Svet zavoda.  

Predlog sklepa: Svet staršev podaja pozitivno mnenje za vse 3 dokumente: HIŠNI RED, VZGOJNI 
NAČRT in PRAVILA ŠOLSKEGA REDA. 
 
Sklep je podprlo 22 članov. 0 se jih vzdrži. 0 jih je proti. 

 

Kt 7: Predstavitev in mnenje k Letnemu delovnemu načrtu za šolsko leto 2023/2024 

Ravnatelj pove, da Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/2024 opredeljuje vse dejavnosti letošnjega 

šolskega leta. 

Izpostavil je 2 področji: 

a) Nadstandardni program (glej str. 32 Letnega delovnega načrta) 

Nadstandardni program je bil definiran in potrjen že maja 2023, zato tu do sprememb ne bo prišlo. 

Gre za dejavnosti, kot so: šole v naravi, pevski in likovni tabor*, strokovna ekskurzija v London, ki je 

že bila izvedena … 

*Šola stremi k temu, da so lokacije taborov čim bližje šoli, saj prevoze zanje krije občina. Po 

rebalansu občinskega proračuna občina dodeljenih sredstev sicer ni znižala, so se pa prevozi 

podražili. Podražitve občina ne bo krila. Posledično lokacije izvajanja nadstandardnega programa, ki 

niso določene v medpartnerskih/mednarodnih/… projektih, iščemo čim bližje Logatca. Pevski tabor 

bo tako na primer na Medvedjem Brdu.  

Marca ali maja 2024 se dogovorimo, ali bo v šolskem letu 2024/2025 nadstandardni program na 

voljo tudi za sedmošolce. 

b) Skupne popoldanske govorilne ure 

Za oktober 2023 in april 2024 skupne popoldanske govorilne ure niso predvidene (razen po potrebi 

po dogovoru). Pri tem se zgledujemo po drugih dveh logaških osnovnih šolah.  

Vprašanja in komentarji k Letnemu delovnemu načrtu s strani staršev: 

1. Predstavnica: Je 9. februar 2024 delovni dan ali se ga bo nadomeščalo z delovno soboto? 

9. februar 2024 je delovni dan, kar je potrdilo tudi pozitivno mnenje s strani zaposlenih v sklopu 

ankete. 

2. Predstavnik: Na strani 56 je zapisano, da bodo šolo obiskovale tudi različne nevladne 

organizacije. Katere? Želim, da smo starši vnaprej obveščeni, katere organizacije ali 



 

posamezniki pridejo, kaj je tema obiska oz. srečanja z njimi … 

Ravnatelj: Težko je že sedaj definirati, kdo točno bo prišel. Sodelujemo z različnimi nevladnimi 

organizacijami, kot so Hiša sadežev, Safe.si, Slovenska filantropija, Zavod 404 … 

Predstavnik: Ko se ve, kdo pride, naj se, prosim, obvesti starše, da se lahko starši za svojega 

otroka odločimo, ali se bo delavnice/predstavitve udeležil. 

Ravnatelj: Zabeleženo, bomo vnaprej obvestili, ko v šolo pride in je v stiku z otroki oseba, ki ni 

zaposlena na šoli oz. pripada zunanji organizaciji. Neopravičene ure otrok, katerega starši ne 

želijo, da prisostvuje pri taki uri, ne bo dobil.  

 

- - - - - - - - - Na tej točki seje Sveta staršev je ga. Tamara Mavec odstopila kot predsednica. - - - - - - - - - 

- - - - - - - - - - - - - - - Z vodenjem seje nadaljuje ga. Maja Cafuta, njena namestnica. - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Predlog sklepa: Svet staršev je na svoji 1. seji v torek, 26. septembra 2023, obravnaval Letni delovni 
načrt za šolsko leto 2023/2024 in podaja pozitivno mnenje.  
 
Sklep je podprlo 22 članov. 0 se jih vzdrži. 0 jih je proti. 

 

Kt 8: Mnenje in pobude 

a) Pobuda 1: Ravnatelj predlaga, da se obravnava in potrdi predstavnika Sveta staršev v Svetu zavoda. 

Kandidat: Danijel Bizaj. 

Predlog sklepa: Svet staršev za svojega predstavnika v Svetu zavoda potrjuje g. Danijela Bizaja.  
 
Sklep je podprlo 22 članov. 0 se jih vzdrži. 0 jih je proti. 

 

b) Šolski sklad 

Predstavnik Šolskega sklada Danijel Bizaj je sporočil, da bo finančno poročilo za leto 2023 na voljo 

februarja 2024. Na hitro je podal pregled trenutnega finančnega stanja (več informacij v priloženem 

poročilu oz. zapisniku 1. seje Šolskega sklada): 

• 1. september 2022: 13.031 € 

• 31. avgust 2023: zbranih 12.690 €, porabljenih 10.239 € 

• STANJE v avgustu 2023: 15.482 € 

Plani za prihodnje leto: 

• prevzem deleža za plačilo prevoza, zaradi višjih cen prevoza, 

• sofinanciranje večjih glasbil, ki jih otroci ne morejo prinesti oz. jih težko prinesejo v šolo, 



 

• sofinanciranje nadstandardnega programa otrokom iz socialno šibkih družin, 

• več informacij v priloženem zapisniku 1. seje Šolskega sklada. 

VPRAŠANJA ZA PREDSTAVNIKA ŠOLSKEGA SKLADA: 

1. Ali je tudi v šoli podobna težava kot npr. v vrtcu, da so sredstva za pomoč na voljo, starši pa ne 

zaprosijo zanje? 

D. Bizaj: Teh informacij nimamo. Ste pa predstavniki staršev vabljeni, da na roditeljskih 

sestankih poveste, da sredstva v skladu so in da naj starši zanje zaprosijo, če potrebujejo pomoč. 

Ne bomo pa odgovornosti za to prenesli na učitelje (da učitelji predlagajo, komu naj se 

sofinancira), ker bi dosegli ravno nasproten učinek. 

Mateja Podgornik, pomočnica ravnatelja: Poudariti je tudi treba, da je zadeva res povsem 

anonimna. Ko predsednik Šolskega sklada prejme vlogo za pomoč, ne ve, kdo je vlogo oddal.  

2. Se bo sofinanciralo tudi šolo v naravi, ki se je udeleži cela generacija? 

D. Bizaj: Tudi nadstandardnemu programu se bo namenilo nekaj sredstev, vendar pa ne 

pavšalno na šolo v naravi oz. na generacijo. Posameznikom iz socialno šibkih družin, ki oddajo 

vlogo za sofinanciranje, se bo pomagalo, pavšalno pa ne. Sofinanciral se bo npr. prevoz. 

Ravnatelj: Ena šola v naravi je zakonsko določena in del te krije ministrstvo.  

3. Bo vsaj za pol razreda knjiga za domače branje na voljo v šolski knjižnici? 

D. Bizaj: Vsaka učiteljica je precenila potrebe po knjigah za bralno značko, njihovim željam je 

Šolski sklad ugodil. Kar pa je obvezno, torej domače branje, pa ni del Šolskega sklada. 

Ravnatelj: Ministrstvo je omogočilo dostop do sistema S-Biblos, prek katerega so na voljo tudi 

knjige za domače branje.  

Odzivi staršev: Dajmo vseeno fokus na fizične knjige in ne na ekrane, za katere je dokazano, da 

imajo za posledico slabšo koncentracijo. // Predlog: Bi lahko učitelji dali seznam, da si otroci 

»razdelijo«, kdaj bo kdo bral? Ugotovimo, da je posamezna knjiga za domače branje aktualna 

samo kratek čas in ne vse leto, tako da to ni izvedljivo.  

 

Kt 9: Razno 

1. AVTOBUSNI PREVOZ S KALC  

Avtobus bi moral s konca Kalc odpeljati ob 7.38, a redno zamuja, zato tudi učenci zamudijo pouk oz. 

pridejo v učilnico zadnjo minuto (sploh tisti starejši učenci, ki pred tem v razred peljejo mlajše 

sorojence). 

• Ravnatelj obljubi, da bo preveril situacijo.  

 

2. OTEŽENA POT OD VRTCA DO ŠOLE  

Pot od vrtca do šole je zaradi zasaditve otežena in je treba iti okrog kolesarnice, namesto da bi bilo 

možno iti po »bližnjici«. Tudi starejši učenci, ki se zberejo za šolo, morajo narediti večji krog: zakaj 

morajo iti okrog šole in jim ni omogočen prehod skozi šolo? 



 

• Ravnatelj: Šola dela študijo, da bi podaljšali nadstrešek od kolesarnice, ampak čakamo, da 

najprej mine 1 leto garancije. Vhod oz. pristop od kolesarnice pa smo želeli omejiti, zato smo tja 

načrtno dali kamenčke in ne tlakovce, da se ne bi iz te smeri vozili proti kolesarnici. Če bi šli 

otroci po tej poti, se nam zdi nevarno, ker je veliko prometa. 

 

3. RADON; vprašanje po mailu: »Na spletni strani Uprave RS za varstvo pred sevanji je zapisano: "Radon 

povzroči približno 10 odstotkov primerov pljučnih rakov". Logatec se žal uvršča v območja, kjer je radona 

več. V Logaških novicah (maj, št.5) v članku "Rekonstrukcija in prizidava Osnovne šole Tabor Logatec je 

zaključen" piše:" Za namen preprečevanja vdora nevarnega radona v prostore šole, se je na 

novozgrajenem delu pritličja vgradilo zaščitno izolacijo, ki onemogoča prehod nevarnega plina v prostore 

šole." Zanima me: 

1. Ali se v šoli opravljajo meritve, ki bi pokazale ali je zaščita učinkovita, kot to določa 10.čl Uredbe o 

nacionalnem radonskem programu? Oz. ali in kdaj se le te nameravajo izvesti? 

2. Ali so bile opravljene meritve tudi v starem delu šole? In če so bile, kakšni so rezultati? V kolikor se je 

ob načrtovani gradnji prepoznal problem z radonom in le ta pri gradnji upošteval, je logično, da so lahko 

koncentracije radona povišane tudi v "sosednji" stavbi. 

3. Zakaj starši s to problematiko nismo bili seznanjeni? Zakaj nismo bili seznanjeni z rezultati meritev, če 

so se le te opravile? Nenazadnje je ozaveščanje o radonu pomembno tudi z vidika, da takšne informacije 

koristijo pri ugotavljanju izpostavljenosti radonu (ter sanaciji) v domačem okolju. 

4. Ali so bili o izmerjenih vrednostih obveščeni zaposleni na šoli, saj delodajalcem v 9. čl. le to nalaga 

Uredba o nacionalnem radonskem programu? 

5. Kakšni so predvideni ukrepi, ki jih bo šola izvedla, v kolikor bi meritve pokazale povečano 

izpostavljenost?” 

• Ravnatelj: Meritev nismo izvajali, ker trajajo približno 2 meseca, da se ni zamaknilo del. V 

dokumentaciji je definirana izvedena zaščita, smo se pa pri tem zanašali na meritve iz vrtca. 

Poleti smo izvedli monitoring v stari šoli, kjer so bile izmerjene vrednosti višje od mejne 

vrednosti 300 (v splošni učilnici: 460 ± 60, kabinet: 586 ± 76). Sanacija bo izvedena ob prenovi. 

Zaščito se je oz. se bo dodalo v prostore, kjer osebe preživijo 8 h v istih prostorih (otroci niso po 

8 h v istem prostoru), zaščitne ukrepe se izvaja (prezračevanje). 

Starši so vprašali, ali je možno poročilo objaviti na spletni strani šole, a ravnatelj ne ve, ali je to 

možno, ker je meritve naročila občina in poročilo načeloma ni last šole.  

Ena od predstavnic je komentirala, da je po izkušnjah iz vrtca zračenje izjemno učinkovito.  

4. ERASMUS+; vprašanje po mailu: »Veseli me, da je bila šola že drugič uspešna pri prijavljanju projektov 

Erasmus+. Načelo vseh projektov sofinanciranih s strani EU je preglednost in transparentnost. Tako, kot 

lansko leto, smo starši dobili informacijo, da naj bi se prednost pri prijavi dalo učencem iz socialno 

ranljivih okolji oz. tem, ki jim starši ne morejo nuditi obiska drugih dežel. Kljub temu, da podpiram pomoč 

takšnim otrokom, menim, da je tako široko opredelj kriterij izbora neustrezen in, da bi morali bolj 

natančno in jasno definirati način, na katerega bo šola odločala, kdo je socialno ogrožen in kdo ne. Prav 

tako menim, da je upoštevanja izključno takšnega kriterija nepravično do otrok iz družin, ki mogoče z 

vidika cenzusa za socialne transferje niso socialno ogrožene ampak vseeno otroku ne morejo nuditi 



 

daljših izletov oz. počitnic v drugih državah. Prav tako menim, da bi morali upoštevati, da so nekateri 

lansko leto že bili vključeni v program in bi bilo fer, da imajo letos prednost tisti, ki so lansko leto izpadli 

oz. se mogoče prav zaradi poudarjanja kriterija izbora glede na socialno ogroženost, niso prijavili.” 

 

Starši na seji tudi opozarjajo, da namen projekta v osnovi niso počitnice za socialno ogrožene, ampak bi 

morali stremeti k temu, da je to nagrada za trud pri projektih, v šoli ipd.  

 

V sklopu debate je bilo izpostavljeno, da projekt ni bil enako predstavljen vsem otrokom. Nekaterim se 

je razložilo, da je to za tiste, ki z družino ne hodijo na morje/počitnice, nekaterim tega niso izpostavljali. 

Zato so potem nekateri otroci žalostni, ker oni niso mogli iti, drugi pa so lahko šli, čeprav tudi oni gredo 

na morje.  

• Ravnatelj: Lani smo imeli 3 kriterije. Po 1. kriteriju (socialno šibki) se je Erasmusa udeležila 

polovica vseh končnih udeležencev. Druga polovica je bila izbrana po 2. (zeleno potovanje) in 3. 

kriteriju (digitalizacija). 

Letos bomo npr. lahko na Erasmus peljali 20 otrok, prijavljenih je 68. Kriterije določijo učitelji na 

sestanku. Eden izmed njih bo npr., da tisti, ki je bil lani, letos ne more iti. Predlogi za ostale 

kriterije: en delež iz socialno šibkih družin in iz kmečkih družin (samooskrba); letos se gre na 

Malto, poudarek bo na angleščini.  

• Starši želijo, da se kriterije jasno opredeli in čimprej javno objavi, da bodo tudi starši in otroci 

vnaprej seznanjeni z njimi.  

 

5. KRŠITEV VAROVANJA OSEBNIH PODATKOV; vprašanje po mailu: ”Prosim, da Svet staršev posreduje v 

obravnavo Svetu Zavoda Poročilo o opravljenem pregledu delovanja javnega zavoda Osnovna šola Tabor 

Logatec na področju varstva osebnih podatkov, ki ga je pripravil Center za pravno pomoč d.o.o. na 

podlagi dogodka, ki se je pripetil na Seji sveta staršev z dne 14.03.2023 (dogodek je naveden v zapisniku 

te seje) s prošnjo, da Svet zavoda poročilo obravnava ter o ugotovitvah seznani Svet staršev.” 

Ime in priimek učenca sta bila po pomoti prikazana v sklopu obravnavanja medvrstniškega nasilja na seji 

Sveta staršev lansko šolsko leto. Gospa je kršitev prijavila inšpektoratu, ki je zadevo obravnaval in izdal 

poročilo (4 strani). Svet zavoda je že obravnaval zadevo in se seznanil z nadaljnjimi ukrepi, da se to ne 

ponovi.  

 

Gospa, ki je kršitev prijavila, želi, da Svet staršev zadevo obravnava in vrne v obravnavo Svetu zavoda.  

Člani Sveta staršev smo soglasno potrdili, da Svet staršev nima pristojnosti obravnave tega poročila o 

kršitvi, smo pa ga vzeli na znanje.  

6. VOZAČI HOTEDRŠICA; vprašanje po mailu: Zakaj morajo vozači iz Hotedršice, ki z avtobusom 

prispejo pred šolo ob 7.20, nato čakati zunaj? 

“Prosila bi za razlago, zakaj morajo otroci, ki se v šolo pripeljejo iz Hotedršice in imajo šolski prevoz 
organiziran tako, da se pred šolo pripeljejo približno ob 7.20, še vedno čakati pred šolo, kljub temu, da je 
v obnovljenem hišnem redu, ki nam je bil posredovan,  navedeno, da lahko otroci, ki v šolo pridejo 
predčasno,  počakajo na pouk v prostorih šole ali v knjižnici? Vemo namreč, da je pred nami spremenljivo 



 

vreme, mrzla zima in hladna jutra, zato me zanima zakaj in kdaj bodo otrokom vrata šole odprta in bo 
tako slogan "Moja, tvoja in naša šola", res podprt z dejanji, ne le v pisni obliki? 
  
Prosila bi za posredovanje in obravnavo mojega vprašanja, kot mamica otroka iz 9.razreda,  saj smo ga 
starši hotenjskih otrok že večkrat izpostavili, pa do sedaj nismo dobili konkretnega odgovora, prav tako 
pa ne tudi skupne rešitve.” 
 

• Barbara Novljan Mišič, pomočnica ravnatelja: Učenci od 6. do 9. razreda se zbirajo na igrišču za 

šolo, najpozneje ob 7.40 se jim omogoči vstop v šolo. Da čakajo zunaj, je več razlogov: s tem jim 

želimo tudi pred poukom omogočiti še nekaj druženja in gibanja, polega tega pa zjutraj v 

številnih učilnicah potekajo druge dejavnosti in imamo pomanjkanje prostora. V primeru slabega 

vremena se potrudimo, da zagotovimo 2 učilnici za vozače (tako je bilo že lani in predlani). 

Otroci s preživljanjem časa na igrišču pred poukom nimajo težav in ne želimo zatreti tega 

druženja. Gredo pa seveda lahko učenci v knjižnico, a pod pogojem, da ni nereda in hrupa.  

 

7. V hišnem redu je zapisano, da se izvaja video nadzor. KJE SE IZVAJA VIDEO NADZOR?; vprašanje po 

mailu: “Pri Hišnem redu je navedeno, da se izvaja tudi videonadzor. Zanima me, kje se izvaja.” 

  

• Ravnatelj: Video nadzor se izvaja na matični šoli, v okolici šole (kolesarnica) in na hodnikih. 

Izvajalec je Xastor.  

 

8. TOVORNI PROMET:  

Dovoz otrok je kaos in izjemno nevaren, saj otroci na cesto stopijo izza tovornjaka in se lahko hitro zgodi 

nesreča. Ga. Cafuta se je tudi osebno že pritožila županu, občina naj bi pred šolo v jutranjih urah napotila 

redarja, a to delovno mesto trenutno ni zapolnjeno, saj je prejšnji redar dal odpoved. 

• Ravnatelj: Šola se trudi zagotavljati varnost v cestnem prometu tako, da so zjutraj ob prehodu 

prisotni učitelji oz. da jih tekom šolskega dne spremljajo, medtem ko je v času od 12.00 do 13.15 

najela redarja, ki je zadolžen za varnost učencev (4. razredov) pri prečkanju ceste. 

Če vidite, da so parkirišča pred šolo prosta, lahko parkirate tudi tam, ko pripeljete otroka v šolo. 

A ne na rezerviranih parkirnih mestih in ne na avtobusni postaji. 

• Starši predlagajo, da naj policija pride večkrat v nadzor, saj tovornjakarji prehitro vozijo. Treba je 

tudi pritisniti na občino, tako starši kot vodstvo šole.  

 

Predlog sklepa: Problematika varnosti otrok v cestnem prometu v okolici šole (vezano predvsem na 

tovorna vozila, ki vozijo mimo šole proti kamnolomu in od kamnoloma) naj se obravnava na Svetu 

zavoda.  

 

Sklep je podprlo 20* članov. 0 se jih vzdrži. 0 jih je proti. 

*2 članici sta sejo v vmesnem času zapustili 

 

 

 



 

9. EKOLOGIJA:  

Otrokom se naroči, da na športne dneve prinesejo bidon, da bi bili okolju prijazni, potem pa pridejo 

domov s plastenko vode. Zakaj? 

• Mateja Podgornik, pomočnica ravnatelja: Stremimo k temu, da ne bi prihajalo do tega, ampak 

če se odpravljamo nekam, kjer vemo, da vode ne bo na voljo in si je ne bodo mogli natočiti v 

bidon, jim potem šola zagotovi še dodatno plastenko, da imajo čez dan dovolj tekočine. 

 

10. DISLOCIRANA ENOTA ZA 4. RAZREDE: Ali je na vidiku kakšna bolj ugodna rešitev za četrtošolce? Bi 

jim lahko ponovno tja vozili malico?  

• Ravnatelj: Na dislocirani enoti v stari šoli so letos vsi trije 4. razredi, da ni eden od njih še 

dodatno dislociran. Trudimo se, da bi jim kar se da olajšali pouk in dnevno bivanje. Uredili smo 

sanitarije, dali galone z vodo. Drži, da smo lani tja vozili malico, a je prišla inšpekcija HASAP, zato 

smo morali žal s tem nehati. Gre namreč za to, da je postopek, kjer bi pri dostavi obrokov ugodili 

vsem zahtevam, enostavno preveč zakompliciran, da bi bilo to normalno izvedljivo in 

ekonomično. Zato smo poskusili iskati rešitve drugje, in sicer smo urnik sestavili tako, da imajo 

malico takoj po telovadbi, ko so že v matični šoli. Tako se za malico selijo »samo« 2x/teden. 

• Predlog staršev: Kaj če bi se tja preselilo kabinete, zbornice …? 4. razredi pa bi se vrnili v glavno 

stavbo. 

• Še enkrat naj se preuči možnosti glede dostave malice do otrok. Nakup primerne embalaže 

(boksov) za transport hrane, ki bi zadostila kriterijem HASAP, poiskati usluge zunanjih izvajalcev 

(vrtec), ki že imajo vpeljano transportiranje hrane v dislocirane enote.  

 

 

11. VERBALNO IN FIZIČNO NASILJE V ŠOLI  

19. septembra je prišlo do verbalnega in fizičnega nasilja s strani četrtošolcev nad drugošolcem, ki je 

branil svojega mlajšega brata, ki je prvošolec. Do incidenta je prišlo nekje med 13.30 in 14.00, ko so 

starši prišli po otroka v šolo. Starši napadenih otrok pravijo, da je nedopustno, da je ob takem številu 

pedagoških delavcev, ki so ob tisti uri še prisotni v šoli, do tega sploh prišlo. Obenem obsojajo vsakršno 

nasilje.  

• Mateja Podgornik, pomočnica ravnatelja: Z povzročitelji nasilja sem še isti dan opravila 

razgovor, z dvema od njih, ki sta vmes že odšla domov, pa naslednij dan.  

 

12. NA SPLETU NAPAČEN KAŽIPOT IN VOZNI RED 

Starši so prosili, da se na seji opozori, da sta na spletu objavljena napačen Kažipot in vozni red. 

• Ravnatelj: Ravno v soboto sem šel čez spletno stran in jo posodobil.  

 

13. IZPOSTAVLJENOST POPOLDANSKEMU SONCU  

Otroci so poleti ob 13.00/13.30, ko je zunaj 40 °C, na tartanu. Od 11.00 do 16.00 sploh ne bi smeli biti 

zunaj na vročini, ker ni zdravo. 

• Mateja Podgornik, pomočnica ravnatelja: Na igrišče oz. ven odhajamo šele proti 14.00. Otroci 

želijo biti na tartanu, ker jim je všeč, ter ne želijo iti nazaj v šolo. Če jim je prevroče, gredo v 



 

senco. Vedno pa naročimo staršem, naj otroku dajo kremo za sončenje, bidon za vodo, pokrivalo 

… 

• Ravnatelj: Šola tudi razmišlja v smeri, da bi dodatno (poleg naravne sence) napeli kakšno jadro 

ali kaj podobnega za zagotavljanje sence.  

 

14. MEŠANJE BIVŠIH PETOŠOLCEV 

Starše zanima, ali je bilo mešanje lanskih petih razredov vzgojni ukrep  oz. zakaj se jih je ponovno 

premešalo (do tega je pri tej generaciji prišlo že v 3. razredu). Iz Hotedršice je namreč prišlo samo 9 

učencev.  

• Ravnatelj: Ne vem, kaj je bil razlog. Vprašanje naj se naslovi na svetovalno službo. Ni pa to nikoli 

odločitev ene osebe, ampak mnenje poda več učiteljic/razredničark.  

 

Predlog sklepa: Svet staršev svetovalno službo prosi za pojasnilo oz. razloge, zakaj se meša razrede, če 
ti niso preveliki. 
 
Sklep je podprlo 19* članov. 0 se jih vzdrži. 0 jih je proti. 
*3 članice so sejo v vmesnem času zapustile 

 

15. ATLASI: Kupljeni so bili novi atlasi, uporabljajo pa se stari. Učenka bi prinesla svojega, a si ga ne 

upa, ker ključavnice na omaricah še ne delajo. 

• Ravnatelj: Atlasi so se dokupili, nismo generalno kupili novih. Kar se tiče ključavnic: 75 je bilo 

uničenih in ker je hišnik na bolniški, bo trajalo dlje, da bo zadeva urejena. Omarice so sicer pod 

video nadzorom, zato učenka lahko prinese svoj atlas, če želi.  

 

16. KAKŠNI SO NAČRTI ZA UREDITEV PROMETA OKROG ŠOLE (cesta, parkirišče …)?  

 

Predlog sklepa: Svet staršev poziva Svet zavoda in vodstvo šole, da nenehno pritiska na občino za 

ureditev problematike varnosti otrok v cestnem prometu v okolici šole (vezano predvsem na tovorna 

vozila, ki vozijo mimo šole proti kamnolomu in od kamnoloma). 

 

Sklep je podprlo 19* članov. 0 se jih vzdrži. 0 jih je proti. 

*3 članice so sejo v vmesnem času zapustile 

 

17. Govori se, da bodo v OŠ Tabor prišli otroci iz »poboljševalnice«. To drži?  

 

• Ravnatelj: Zavod za prevzgojo ima po Sloveniji več bivalnih enot, kjer bivajo otroci, ki so bili 

odvzeti staršem, in problematični otroci, ki so pod strožjim nadzorom. Drži, da bo ena od teh 

enot tudi v Logatcu oz. natančneje v šolskem okolišu naše šole. Ti otroci so šoloobvezni in jih 

šola mora sprejeti. V bivalni enoti sta s temi otroki ves čas 2 vzgojitelja, ki imata vlogo skrbnika. 

Trenutno je v 7. razred vpisan 1 fant, ki pa se nam še ni pridružil.  

• Starši: Se pričakuje, da bo prišlo do kakšnih izgredov oz. nasilja? 



 

• Ravnatelj: Načeloma ne. 2 vzgojitelja, ki sta v vlogi skrbnika, sta odgovorna za te otroke, če bi 

nastali kakršnikoli problemi. 

• Starši: Dobro bi bilo, da se vsaj z razredi, kjer bodo ti otroci, pogovori, da se ne širijo lažne 

informacije oz. govorice. Ni pa treba, da se te otroke že vnaprej opredeli/stigmatizira. Naj se jim 

da priložnost, da se vključijo.  

 

18. PRVA POMOČ KOT IZBIRNI PREDMET. Zakaj ni na voljo?  

• Barbara Novljan Mišič, pomočnica ravnatelja: Smo že razpisali kot izbirni predmet, a ni bilo 

dovolj zanimanja. Tudi letos učitelji niso ponudili prve pomoči kot izbirni predmet, lahko pa jih 

spet spodbudimo k temu. Sicer pa učence tudi tekom programa seznanimo s SPP.  

 

19. V PRVO TRIADO NAJ SE VKLJUČI VEČ (DODATNIH) GIBALNIH DEJAVNOSTI 

• Barbara Novljan Mišič, pomočnica ravnatelja: Skušamo jim zagotoviti čim več gibanja (tudi 

zunaj), a imamo prostorsko stisko s telovadnico, ker je do 14.00 zasedena, da bi jim omogočili še 

več gibalnih dejavnosti. 

 

 

 

 

Zaključek seje: 21:35 

 

Sejo so predčasno zapustile 3 predstavnice: 

• 20.15: Špela Tomažinčič 

• 20.22: Simona Dernulc 

• 21.06: Tamara Mavec 

 

 

Priloge zapisnika: 

• Seznam prisotnih 

• Zapisnik 1. seje Šolskega sklada v šolskem letu 2023/2024 

 

 

 

Zapisala:  

Barbara Cukjati 

 

 

 

 

Predsednica Sveta staršev: 

Maja Cafuta 

Overitelja zapisnika:  
Tomo Strle Maja Borštnar 

 



 

 

 


